
 

 

                      

Z Á P I S 

z 12. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 19. 12. 2013 

 

  

Dne 19. 12. 2013 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

  

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav 

Sebera, Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Jan Keprta, René Hromádka,  

Luboš Veselý 

 

Omluveni:                 Ing. Vojtěch Seidl 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

   Ing. Ivana Síbrtová, odbor strategií a dotací magistrátu města 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Seznámení s přípravou nového Strategického plánu rozvoje města 

4. Informace k rozpočtu na rok 2014 

5. Žádosti na rok 2014 

6. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2013 

7. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, 

Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Jan Keprta, René Hromádka, Luboš Veselý  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo   

 

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav 

Sebera, Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Jan Keprta, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Seznámení s přípravou nového Strategického plánu rozvoje města 

 

Ing. Ivana Síbrtová z odboru strategií a dotací informovala o průběhu příprav a již uskutečněných 

jednáních se zástupci společnosti RegioPartner s.r.o. ve věci zpracování nového Strategického plánu 

udržitelného rozvoje města Karlovy Vary. Během letních a podzimních měsíců byla zpracována 

analytická část plánu. Aktuálně je připravována návrhová část, která je podstatou celé strategie. Na 

kvalitě návrhové části SPURM bude do značné míry záviset další rozvoj města. Přítomným členům 

Komise sportovní a tělovýchovy byla předána informace, jakým způsobem se mohou zapojit do 

procesu a byli požádáni o spolupráci, například ve formě připomínkování zpracovaných materiálů. 

Současně byl členům komise předložen seznam oblastí, do kterých je možné se přihlásit a na 

přípravě s již vytvořenou skupinou osob spolupracovat. 

 

 

4. Informace k rozpočtu na rok 2014 

 

Vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy informoval členy komise tom, že rozpočet na rok 

2014 byl schválen na jednání zastupitelstva města dne 17. 12. 2013. Pro oblast tělovýchovy a sportu 

na položce „granty“ byla schválena částka 4.940.000,- Kč.  

Na základě usnesení komise STv ze dne 21. 11. 2013 podá odbor kultury, školství a tělovýchovy 

návrh na zapojení nevyčerpané rezervy na podporu sportovních aktivit ve finanční výši 1.487.000,- 

Kč z roku 2013 do roku 2014 a dále pak na zapojení do rozpočtu roku 2014 částku ve výši 7,8 mil. 

Kč z výtěžku loterií a sázek roku 2013.  

 

 

5. Žádosti na rok 2014 

 

Tajemnice komise informovala členy komise o tom, že k dnešnímu dni byly přijaty další dvě 

žádosti o poskytnutí dotace na rok 2014. Tyto žádosti byly doručeny po stanoveném termínu.  

Dále informovala členy komise, že na základě výzvy k doplnění žádostí, žadatelé o dotace průběžně 

doplňují chybějící údaje v žádostech.. Lhůta pro doplnění byla žadatelům ponechána do konce roku 

2013. 

Komise STv se žádostmi na rok 2014 bude zabývat na příštím jednání. 

 

6. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2013 

Jitka Peřina informovala členy komise STv o probíhajících přípravách na ples sportovců. Nadále 

bude v přípravách pokračovat ve spolupráci s tajemnicí komise STv a s odborem kultury, školství a 

tělovýchovy.  
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7. Různé 

 Mimořádná žádost subjektu Modrá hvězda života o dotaci ve výši 20.000,- Kč z příjmu 

města z hracích automatů.  

Finanční prostředy z „hazardu“ byly v průběhu roku 2013 rozdělovány. Modré hvězdě 

života byla z těchto finančních prostředků přidělena částka 20.000,- Kč. Vzhledem k této 

skutečnosti a vzhledem k termínu podání mimořádné žádosti (19.12.2013) nebude žádosti 

vyhověno – tajemnice komise zašle žadateli vyrozumění.  

 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav 

Sebera, Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Jan Keprta, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 Členové komise předali tajemnici komise další zápisy z provedených návštěv sportovišť a 

sportovních klubu – tajemnice tyto zápisy zavěsí na uložiště dat.  

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční 16. 1. 2014 od 13:00 hod. KV Areně s.r.o., Západní 1812/73, 

v zasedací místnosti v budově bazénu. 

 

 

Dne: 20. 12. 2013 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                       

                                                                                _______________ 

               

                        

 

                                       _______________ 

                                                                     Roman Maleček 

                předseda komise 

                                                                                                      

 

 

 


